
Minnesanteckningar förda vid Tillgänglighetsrådets möte den 5 september 

2016. 

 

Plats: Aulan kommunhuset Söderköping 

Närvarande: Börje Natanelsson, Birgitta Hollander, Märta Johansson, Gunilla 

Norén, Pehr Carlsson,Eva Lobenius, Christina Zetterberg och Marie Bager  

Framträdandet på KF 

Börje och samtliga som närvarade vid presentationsmötet på KF den 11 maj var 

mycket nöjda med framträdandet. Framför allt med bildspelet som visade på 

brister i tillgängligheten i Söderköping. 

Marie Bager och Gunilla Norén skriver till Servicenämnden för att fråga om 

åtgärder mot de brister som framkom vid KF mötet. 

Hagatorget 

Hagatorget har blivit mer attraktivt som mötesplats den här sommaren med 

anledning av iordningställandet av torget med bassäng , hängmattor, färre 

parkeringar m.m. Kritik framkom mot kedjorna som sitter lågt vid 

parkeringsfickorna samt att cykelstället vid en av parkbänkarna är svårt att 

upptäcka om det inte finns någon cykel i stället. 

Tillgänglighet i staden (tätorten) 

Önskemål om att Skönbergagatan ska bli bilfri. 

Trottoarernas av och påfart för fotgängare och cyklister på Ringvägen och 

Storängsgatan behöver åtgärdas. Trottoaren på Nybrogatan mellan 

Skönbergatan och järnbron är obefintlig. 

Information från samhällsbyggnadsnämnden 

Börje informerade om planer för utbyggnad/ förtätning av tätorten i 

Söderköping. 

Det var 4.e och sista träffen för tillgänglighetsrådet för i år. 

18-20 så var rådet inbjudna till Workshop fokusgrupper fördjupad ÖP- staden. 

Vid pennan 

Christina Zetterberg 

 


